
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

21.12.2020 

Přítomni (online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, Kubík, 

Bartošek, Janovič, Regner, Rebok, Krejčí 

Omluveni: Zeman, Holub, Vičar 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Dne 15.12. se konalo zasedání kolegia rektora s děkany a řediteli VŠÚ (účast ředitel) – 

mezi tématy byl obsah evaluačních pohovorů s fakultami, hodnocení ze strany 

Mezinárodního evaluačního panelu, dále hlavní indikátory mezinárodních žebříčků 

univerzit. Následovalo rozšířené kolegium rektora s informací k adaptivním TSP, 

auditu a následné organizační změně RMU a novým kategoriím ceny rektora MU. 

Pror. Polčák rovněž přednesl krátkou zprávu o založení zapsaného ústavu 

CyberSecurity Hub, z.ú. 

− Ředitel dále na jednání vedení MU 15.12. prezentoval konkretizovaný záměr přípravy 

a vyhlášení výběrového řízení nové generace personálně-ekonomického systému MU, 

kde byla potvrzena role a odpovědnost ÚVT v této záležitosti, včetně předpokládaného 

harmonogramu dalších kroků. 

 

2. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice tlumočí poděkování tajemnice FaF celému Ústavu za pomoc fakultě při 

přechodu pod MU a její systémy. 

• Tajemnice dále vyslovuje poděkování DIS za nasazení a spuštění aplikace Žádosti 

k přeúčtování (tj. žádosti o opravu zaúčtování / přeúčtování) ve velmi krátkém čase 

– pozitivní ohlasy od ekonomů z jiných fakult. 

 

− DIS: 

• Bylo spuštěno elektronické schvalování změn DPČ a DPP pro rektorát. 

• Od 1.1. přebírá vedení DIS A. Kubík. J. Kohoutková bude mít na starosti Magion a 

SUPO. Ředitel a další členové kolegia vyslovují poděkování J. Kohoutkové za její 

dosavadní působení na Ústavu. 

 

− DITS: 

• Probíhá VŘ na pozici IT Service Desk Manager. 

• Spolupráce s JAMU ohledně M365. 

• V řešení jsou obnovy licencí M365 na další roky. 

 

− DKSD: 



  

• M. Bartošek informuje o žádosti proděkanky pro výzkum Farmaceutické fakulty 

ohledně spolupráce související s knihovnou FaF. V lednu proběhne schůzka i se 

zástupci Knihovny univerzitního kampusu (KUK) k domluvě, které služby a za 

jakých podmínek bude KUK ve spolupráci s KIC MU poskytovat. 

• Proběhla videoschůzka s ředitelem archívu MUNI ohledně spolupráce na projektu 

IRP 2021 k digitalizaci a zpřístupňování vybraných dokumentů z Archívu MU. 

• V souvislosti s požadavkem NÚKIB ohledně identifikace a hlášení Významných 

informačních systémů z pohledu MU jako orgánu veřejné moci bude potřeba 

aktualizovat soupis hlavních informačních systémů MU pro řízení organizace. M. 

Bartošek zašle divizním první verzi soupisu k případnému doplnění. 

 

− O. Dostál připomíná termín 4.1. pro odeslání zpětné vazby za Ústav k hodnocení od 

MEP. 

 

3. Různé 

− Na Portále jsou k dispozici informace projektové podpory ÚVT včetně aktuálně 

otevřených výzev.  

 

4. Informace z personalistiky 

− Bylo vyhlášeno výběrové řízení na pozici Junior DevOps (projekt - DITI). 

− Probíhá výběrové řízení na pozici  Postdoc in High Performance and Scientific 

Computing at CERIT-SC Centre – termín přihlášení 28.12. (CERIT-SC). 

 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   

https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/projektova-podpora/projektova-podpora-uvt
https://www.ics.muni.cz/kariera/pracovni-pozice
https://www.muni.cz/o-univerzite/kariera-na-mu/volna-mista/59894
https://www.muni.cz/o-univerzite/kariera-na-mu/volna-mista/59894

